

## YOUNG ADULT 青年表演者

**Age:** 14 years and up

**Duration:** 2 hours per week

### Course Overview:

Our Musical Theatre Young Adults class is designed for dedicated students who are ready to broaden and refine their previously acquired technical skills in singing, acting, and dance. Students will be introduced to a range of techniques and styles to help them work towards their versatility as a performer. Core modules include acting techniques, dance techniques, vocal techniques and integration. With close guidance from our expert teachers, students will receive individualised feedback to track their progress, while also reflecting on their own learning journey.

### Requirements:

- Students have an intrinsic interest in Performing Arts
- Students have a minimum of two years experience in the Performing Arts.
- Students are eager to explore and step out of their comfort zone.
- Students have a proficient English level and will be able to follow the class instructions.
- Students are able to study the materials independently
- Students will finish the homework before each class.

**年龄 :** 14 岁及以上

**课时 :** 每周 2 小时

### 课程概述 :

我们的音乐剧青年表演者课程专为那些致力于拓展和完善先前掌握的歌唱、表演和舞蹈技术技巧的学生而设计。学生将接触到各种技巧和风格,帮助他们朝着成为多才多艺的表演者方向发展。核心模块包括表演技巧、舞蹈技巧、声乐技巧和整合。在专业教师的密切指导下,学生将获得个性化反馈以追踪其进展,同时反思自己的学习历程。

### 入学要求 :

- \* 学生对表演艺术有着内在的兴趣。
- \* 学生在表演艺术领域至少有两年经验。
- \* 学生们渴望探索并走出自己的舒适区。
- \* 学生应具备熟练的英语水平,并能够遵循课堂指导。
- \* 学生能够独立学习这些材料。
- \* 学生将在每堂课前完成作业。

### 2025-2026 课程计划

时间 | 校区:

每周五 18:30-20:00 浦东陆家嘴校区

### 2025-2026 SCHEDULE

#### TIME | CAMPUS:

Every Friday 18:30-20:00 Pudong Lujiazui



iStage®  
ACADEMY

电话 TEL: 021-50725172

邮件 EMAIL: info@istageacademy.com

上海 :

> 陆家嘴 : 商城路 889 号波特营 A1 栋 203 室

> 前滩 31 : 交通银行前滩 31 演艺中心排练厅(东育路与海阳西路交叉口东 60 米)

香港 :

> 德辅道中 317-319 号启德商业大厦 1104A

SHANGHAI

> LUJIAZUI: 203, Building A1 Betwin, No.889 Shangcheng Road

> NEW BUND 31: BOCOM NEW BUND31 Performing Arts Center Rehearsal Room

HONGKONG

> Unit 1104A, Kai Tak Commercial Building, Hong Kong



客服微信 Service WeChat